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       Generalforsamling Fåreavl Midt-Nord torsdag den 14/3 2024.                  
  

         
 

1.  
Valg af dirigent og 
stemmetæller. 
 

Velkomst ved formand Henning Nielsen.  
Bjarne Strømgaaard valgt som dirigent. 
Konstaterer at generalforsamlingen er indkaldt 
ved lovlig varsel. Stemmetællere vælges ved 
behov. Dagsorden godkendt.  

2.  
Beretning. 
 

Generalforsamling ved Ålborg Travbane med 15 

deltagere, Fårets dag hos Bente Østergaard i 

2023, i år holder to avlere Fårets Dag i vores 

område. Der er lavet meget materiale til at 

promovere Fårets dag på landsplan. Vi vil være 

til stede på flere dyrskuer i år i vores område. 

Fokus på Thisted dyrskue 8. og 9 juni. Levende 

landsby i Vesterbølle, hvor vi deltager. Hessel 

deltager vi også med vores eget område, ideer til 

promovering af får modtages gerne. 

2 ormetællings kurser ved Kirsten Veje fungerer 

fint, men ikke mange deltagere udover 

bestyrelsen. Grillaften ved Rold Skov, 

bestyrelsen plus et par mere. Grillaften holdes i 

Vendsyssel til efteråret.  

Vores hjemmeside bliver besøgt af en del.  

Tak til bestyrelsen for indsatsen.  

3.  
Regnskab. 
 

36 medlemmer, samlet et mindre underskud. 

Diskussion om betaling til hovedorganisation 

som dræner kassen ved betalingstidspunktet. 

Brugerbetaling til debat f. eks ved ormetælling og 

grillaften. Det findes rimeligt at opkræve et beløb. 

4.  
Budget for næste år. 
 
Bestyrelsen foreslår kontingent 
forhøjelse til 200 kr.  
 
 

Går ud fra 35 medlemmer. Budget går i minus for 

2024. Lægges over til bestyrelsen at beslutte om 

der skal reduceres i ærespræmie bidrag til 

Hjørring, Kimbrer og Landsskuet. Det er en 

tradition, at lokale skuer gives ærespræmier 

lokalt.  

Kontingentforhøjelsen blev taget til efterretning. 
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5.  
Indkomne forslag. 

 

Ingen indkomne forslag. 

 

6.  
Valg til bestyrelsen. 
På valg er: Karen Simonsen, 
Ejnar Siig Christensen, Henning 
Nielsen og Karsten Villadsen.  
Karen Simonsen modtager ikke 
genvalg.   
 

Forslag til bestyrelsen; Anne Marie Frandsen 

foreslået og valgt.  

Ejnar, Henning og Karsten genvalgt. 

Karen siger tak for 26 år i bestyrelsen. 

7.  
Valg af suppleanter. 
 
 

Preben Jacobsen 1. suppleant 
 

  8.  
Valg af revisor og suppleant. 
 

Bjarne Strømgaard valgt.  
 
 

9.  
Eventuelt. 
 

Dansk Fåreavl ved Bente Østergaard: Nye 
Dansk Fåreavl havde 1. års fødselsdag 1. marts. 
Tiden har været moden til at samle os igen til et 
forenet Dansk Fåreavl. Bestyrelsen holder øje 
med hvad der rører sig politisk, som den primære 
opgave. Ulveproblematikken er også et stort 
fokusområde. Vi er meldt ind i Landbrug 
Fødevarer i efteråret 2023.  
4 udvalg nedsat; Afsætning, Avl, Sundhed, Klima 
og Natur.  
Ulveproblematikken er også et stort 
fokusområde. 
 
Slagtermester Ole Thøgersen kunne berette, at 
der sagtens kan afsættes dobbelt så mange lam, 
som der indleveres på årsplan i øjeblikket. Der er 
melding om stabile høje priser på lam, så fåreavl 
er en mulighed for endnu flere, som har lyst til at 
starte op eller øge produktionen. 
 
Henning siger tak til dirigenten. Særlig tak til 
Karen for mange år i bestyrelsen.  
 
 

 
Inden generalforsamlingen gav planteavlskonsulent Peter Westphael ved Fjordland et indblik i 
tilskudsmuligheder af naturplejearealer. Desuden oplysning om muligheden for tilskud til 
hegning af arealer.  
 


